

2025年六一儿童节 *端午节活动 目录预览

2025 June 1st Children's Day *
Dragon Boat Festival activities
catalog preview

第1页.活动海报

Page 1. Event Poster

第2~4页.活动准备

Page 2~4. Activity event preparation

第5~17页.活动花絮

Pages 5-17. Event behind-the-scene





康桥图书馆 KANG CHIAO LIBRARY

西安曲江

张贴时间DATE: 5/19~5/30

童趣6.1 粽享欢乐 AI

Happy Children's Day

这是最快乐的儿童节~

Happy Dragon Boat Festival

活动时间 Activity time: 5/26(一) - 5/30(五)

Day3 (5/28)

AI超脑争霸赛

AI Super Brain Contest

在题库中解开AI端午和六一文化知识的奇妙密码，每人只有一次机会

Unlock the wonderful code of AI Dragon Boat Festival and June 1 cultural knowledge in the question bank, each person has only one chance

Day1~2 (5/26~5/27) 指尖上的彩蛋

Easter eggs at your fingertips



粽子香气与画蛋活动结合，传递传统文化韵味
仅有40名额，先到先得

The aroma of zongzi is combined with egg painting activities to convey the charm of traditional culture. There are only 40 places available, on a first-come, first-served basis.

Day5 (5/30): DIY粽艺奇工坊

DIY Zongzi Art Workshop

端午限定! 30份DIY手工粽子体验名额秒抢中!

Limited to the Dragon Boat Festival! 30 spots for the DIY handmade zongzi experience are up for grabs in a flash!

Day4 (5/29): 萌鹿圈圈乐

Happy deer circle

两人自由搭档，一位头戴可爱小鹿造型气球立于专属区域；另一位手持10个色彩鲜艳的圆环，在指定投掷点蓄势待发。随着一声令下，挑战正式开启，快来试试能否精准套中“小鹿”吧!

Two people partner up freely. One person wears a cute little deer-shaped balloon and stands in a designated area; the other person holds 10 brightly colored rings and gets ready at the specified throwing point. At the command, the ring-throwing challenge officially begins. Come and have a try to see if you can accurately loop the "little deer"!

当智慧碰撞代码，当知识遇见未来——图书馆AI新书矩阵已就位，邀你解锁智能时代的无限可能!

When wisdom collides with code, when knowledge meets the future - the library AI new book matrix is in place, inviting you to unlock the infinite possibilities of the intelligent era!



当端午遇上儿童节，二趣闻奇妙园，知识快乐双丰收，还有你想不到的惊喜礼品！
尽在图书馆，不见不散哦！
When the Dragon Boat Festival meets Children's Day, AI fun enters the wonderful garden, and knowledge and happiness are harvested, there are also surprise gifts you can't expect all in the library, see you soon!

DAY 1~2

5/26~5/27

指尖上的彩蛋

The Easter egg on the fingertips

康桥图书馆



DAY 3

5/28



AI 超脑争霸赛

AI Super Brain Contest

康桥图书馆

DAY 4

5/29

萌鹿圈圈乐

Happy deer circle

康桥图书馆



DAY 5

5/30



DIY 粽艺奇工坊

DIY Zongzi Art Workshop

康桥图书馆

图书馆老师提前在小学部、中学部及馆内张贴宣传海报，标注每日活动主题，方便同学们辨识~

The librarians posted promotional posters in advance in the primary school section, secondary school section and the library, marking daily activity themes for students to identify.

当智慧碰撞代码，当知识遇见未来 —— 图书馆 AI 新书矩阵已就位，邀你解锁智能时代的无限可能！

When wisdom collides with code, when knowledge meets the future - the library AI new book matrix is in place, inviting you to unlock the infinite possibilities of the intelligent era!



端午粽子香，
六一童趣扬，
AI 趣闯奇妙
园，知识快乐
双丰收，尽在
图书馆！



Dragon Boat
Festival zongzi
incense, 61
children's fun, AI
fun into the
wonderful
garden,
knowledge and
happiness double
harvest, all in the
library!



当智慧碰撞代码，当知识
遇见未来 —— 图书馆 AI
新书矩阵已就位，邀你解
锁智能时代的无限可能~

When wisdom
collides with code,
when knowledge
meets the
future – the library
AI new book matrix
is in place, inviting
you to unlock the
infinity of the
intelligent era~





In this era driven by algorithms and intelligent connectivity, artificial intelligence is reshaping the world at an unprecedented pace. Do you want to lift the veil of mystery surrounding AI and grasp the core logic of future technologies? The AI book section in the library opens a door to the intelligent era for you! A huge collection of AI series books are all available in the library!

在这个算法驱动、智能互联的时代，人工智能正以前所未有的速度重塑世界。想揭开 AI 的神秘面纱，掌握未来科技的核心逻辑吗？图书馆 AI 书籍专区为你打开一扇通往智能时代的大门！超多AI系列书籍，尽在图书馆！





Day1 (5/26)

指尖上的彩蛋

任务：粽子香气与画蛋活动结合，传递传统文化韵味。

互动：画好的作品交至图书馆，即可抽奖一次。

Day1 (5/26) Easter eggs at your fingertips

Mission: Combine the aroma of zongzi with egg painting activities to convey the traditional cultural charm.

Interaction: Hand in the painted works to the library and you can draw a lottery.





端午佳节，孩子们用画笔在彩蛋上编织出五彩斑斓的想象世界。当传统民俗遇见童真创意，一枚枚彩蛋化作承载文化与梦想的载体，在指尖绽放独特光彩！

During the Dragon Boat Festival, children use paintbrushes to weave a colorful imaginary world on Easter eggs. When traditional folk customs meet childlike creativity, each Easter egg transforms into a carrier of culture and dreams, blooming with unique brilliance at their fingertips!





Day2 (5/27)

AI 超脑争霸赛

任务：在题库中解开AI端午和六一文化知识的奇妙密码，每人只有一次机会。

互动：答对即可抽奖一次。

Day2 (5/27) AI Super Brain Contest

Mission: Unlock the wonderful code of AI Dragon Boat Festival and June 1 cultural knowledge in the question bank, each person has only one chance.

Interaction: If you answer correctly, you can draw a lottery.



当纸质典籍碰撞人工智能，谁
能解码知识的未来？

When paper classics
collide with artificial
intelligence, who can
decode the future of
knowledge?



孩子们都积极认真
参与答题活动！场面
热火朝天~

The children are all
actively and earnestly
participating in the quiz
activity! The scene is bustling
with enthusiasm~





看到同学们答对题目后
兴高采烈地兑换奖品，
抽奖箱里满满当当的，
奖品仿佛都在“期待”
被幸运儿带走~

When seeing
classmates
happily
exchanging
prizes after an-
swering the
questions cor-
rectly, the lot-
tery box is full,
and the prizes
seem to be "look-
ing forward to"
being taken
away by the
lucky ones~



阳光般的笑容绽放在每位同学脸上，大家满心欢喜地抽到了梦寐以求的礼物，现场洋溢着幸福的欢呼与惊叹！

Sunny smiles bloomed on the faces of every classmate. Everyone happily drew their dream gifts, and the scene was filled with happy cheers and exclamations!





此次活动还特别增加了“学霸奖”：
《读诗去》及《人工智能真好玩》新书一
本，很多幸运的同学都抽到了
这份特别的礼物！

This event also specially added a
"Top Student Award":
One new book each of *Let's Read
Poetry* and *Artificial Intelli-
gence Is So Much Fun*. Many
lucky students drew this special
gift!



Day3~Day4
(5/28~5/29)

萌鹿圈圈乐

任务: 2人一组, 1人头戴小鹿气球, 1人拿10个圈, 分别站在活动定点位置, 开始投圈。

互动: 投中6个圈2人都可抽奖一次, 投中10圈2人皆可扭蛋一次。



萌鹿圈圈乐，圈住童真，圈住美好，同学们都玩的不亦乐乎~
Dear Deer Hoopla: Hoop up the innocence, hoop up the beauty. The students are all having a great time!





Day5 (5/30)

DIY粽艺奇工坊

任务: 端午节DIY手工粽子, 仅30份, 先到先得。

互动: 完成作品即可带走。



Day5 (5/30) DIY dumpling art workshop

Task: DIY handmade dumplings for the Dragon Boat Festival, only 30 copies, first come, first served.

Interaction: Finish the work and take it away.







The happiest thing is nothing more than drawing a gift you love. Seeing the beaming smiles on the children's faces makes everything worthwhile~



最快乐的事情莫过于抽到自己心仪的礼物，看到孩子们脸上喜气洋洋的笑容，一切都值得~

